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Behandling: 
Geir Waage (Ap) foreslo følgende alternative forslag på vegne av Ap, SV, Sp og MDG: 
Saken sendes tilbake til Rådmannen for videre gjennomgang. 
 
Formannskapet ber Rådmannen komme tilbake med sak som forklarer kostnadsbildet ved bygging 
av idrettsanlegg, men som også gir forslag til løsninger som kan få kostnadene ned, for eksempel 
standardisering av løsninger som garderober osv. 
 

Yngve Brox (H) fremmet følgende merknad på vegne av H, FrP og V: 
Merknadsstiller konstaterer at rapporten viser at haller er blitt bygget til en høy kostnad i Trondheim. 
Rapporten bekrefter i stor grad det som fremkommer i Høyre, Fremskrittspartiet, Venstre og 
Kristelig Folkepartis initiativ ”Idrettsløftet” fra høsten 2010, som viser hvordan det er mulig å realisere 
utbygging av flere haller raskere. Merknadsstiller forutsetter at hallutbygging i Trondheim i tiden 
fremover planlegges etter de prinsipper som rapporten peker på. Blant momentene som bør 
vektlegges er: Enklere haller, flere spilleflater i samme bygningsvolum, enklere krav til tilleggsareal, 
lokalisering av spesialhaller ved eksisterende idrettsanlegg og driftsmodeller basert på innsats fra 
idrettslagene. 

 
Votering: 
Forslaget fremmet av Waage ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen falt dermed. 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes tilbake til Rådmannen for videre gjennomgang. 
 
Formannskapet ber Rådmannen komme tilbake med sak som forklarer kostnadsbildet ved bygging 
av idrettsanlegg, men som også gir forslag til løsninger som kan få kostnadene ned, for eksempel 
standardisering av løsninger som garderober osv. 
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